
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

PvdA  
Datum 23 december 2021 
Onderwerp 250-2021 Wijk aanpakken 
Portefeuillehouder College B&W 

 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

Vanochtend viel in BN DeStem te lezen, dat de gemeente Roosendaal rekening houdt met een 

financieel tekort van zo’n 22,2 miljoen euro voor de ingrijpende plannen om de leefbaarheid in de wijk 

Langdonk te verbeteren. Dit betreft het subsidiebedrag, dat de gemeente is misgelopen als gevolg 

van een verkeerde subsidieaanvraag bij het Rijk. 

De gemeenteraad is in een brief van het college eerder dit jaar geïnformeerd over het mislopen van 

subsidie voor het integraal wijkprogramma Veilig en toekomstbestendig Langdonk 2031, maar hierin 

werd geen bedrag genoemd. Ook staat in deze brief dat het college over de motivatie van de 

afwijzing nader bericht zal ontvangen. Uit de krant vernemen wij nu dat hier sprake is van een 

verkeerde subsidieaanvraag. 

De PvdA-fractie heeft hierover de navolgende vragen: 

 

1.      Waar komt het nieuws m.b.t. de hoogte van het financieel tekort voor de wijkaanpak Langdonk 

vandaan, alsmede het gegeven dat dit misgelopen subsidiegelden betreft? 

2.      Klopt dit nieuws en hoe heeft het kunnen gebeuren dat er een verkeerde subsidie is 

aangevraagd? 

3.      Valt dit nog te herstellen? Zo ja, hoe? 

4.      Klopt het in het krantenartikel genoemde financieel tekort? Zo niet, met welk bedrag dienen we 

dan wel rekening te houden? 

5.      Hoe ver bent u ondertussen met de wijkaanpak in Langdonk? 

6.      Staat u in nauw contact met de professionals in de wijk en wat zijn hun adviezen om de 

leefbaarheid in de wijk Langdonk te verbeteren? 

7.      (Hoe) worden de burgers en bedrijven in de wijk ingezet/betrokken? 

8.      Hoe ver bent u met de andere wijken?   

9.      Wilt u de raad goed op de hoogte houden van de ontwikkelingen in deze in de komende periode? 

In burgerraden buigt een gelote groep inwoners zich over een complex maatschappelijk probleem. Ze 

laten zich grondig informeren en gaan met elkaar op zoek naar oplossingen die het algemeen belang 

het beste dienen. Uit buitenlandse voorbeelden blijkt dat inwoners binnen enkele maanden slimme en 

haalbare aanbevelingen kunnen bedenken voor ingewikkelde onderwerpen. 



 

Waar het de PvdA-fractie hier om gaat is dat inwoners ons kunnen helpen om de grootste uitdagingen 

in hun wijk samen met hen aan te pakken. 

10.  Ziet u mogelijkheden om dit principe toe te passen bij de wijk aanpakken? Graag uw visie. 

 

Namens, 

PvdA, Paul Klaver 

  



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Raadsmededeling 76-2021 van 2 december jl informeert de gemeenteraad over de actuele 

stand van zaken mbt de integrale wijkaanpak. In deze raadsmededeling is het bedrag van € 

22.178.223 genoemd.  

 

2. De aanvraag op het Volkshuisvestingsfonds is gedaan in overleg met het ministerie van BZK. 

De Impactanalyse van Langdonk diende ter ondersteuning van deze aanvraag. De 

beoordelingscommissie van het Volkshuisvestingsfonds heeft beoordeeld dat de plannen in 

Langdonk nog onvoldoende concreet zijn uitgewerkt om in aanmerking te komen voor 

subsidie. Er is dus geen sprake van het aanvragen van een verkeerde subsidie. 

 

3. Nee, in totaal hebben 48 gemeenten voor een totaalbedrag van 900 miljoen subsidie 

aangevraagd. Er was 450 miljoen beschikbaar. Dit bedrag is toegekend aan de 16 gebieden 

die door het ministerie eerder al waren aangewezen als prioritaire gebieden. Roosendaal hoort 

daar niet bij. Deze 16 gebieden hebben in een eerder stadium al een impactanalyse kunnen 

uitvoeren en waren in hun planvorming een aantal stappen verder, waardoor zij een betere 

beoordeling kregen.  

 

4. Het bedrag is gebaseerd op grove financiële doorrekeningen. In de raadsmededeling van 2 

december geeft het college aan zich opnieuw over de plannen te buigen. Kritisch te kijken naar 

het ambitieniveau en verder te werken aan realiseerbare deelplannen. Wanneer deze 

deelplannen zijn uitgewerkt tot concrete voorstellen zullen wij deze via de reguliere 

besluitvormingsroute aan uw raad voorleggen. 

  

5. Voor de actuele stand van zaken verwijzen wij u naar raadsmededeling 76-2021. 

 

6. We staan niet alleen in nauw contact met de professionals in de wijk. We werken ook intensief 

samen om de leefbaarheid en veiligheid in Langdonk (en andere wijken) te verbeteren. Zo is de 

impactanalyse en het wijkplan voor Langdonk in samenspraak met professionals gemaakt. Het 

gehele netwerk van professionals werkt samen met betrokken bewoners aan drie pijlers; 

sociale cohesie, bestaanszekerheid en (gevoel van) veiligheid.  

 

7. Er is op verschillende manieren contact met bewoners. Vanuit ontmoetingsplaats De 

Broedplaats ontstaan nieuwe contacten en worden bewonersinitiatieven ondersteund en 

activiteiten ontplooid. Bewoners en ondernemers worden actief betrokken bij ontwikkelingen in 

de wijk, zoals de aanpassingen op het grasveld achter de Lindenburg, als ook de maatregelen 

rondom het winkelcentrum. Verder wordt er met bewoners van de Reginadonk gesproken over 

het aanpassen van de openbare ruimte in hun directe omgeving.  

 

8. Voor de stand van zaken in andere wijken verwijzen wij naar raadsmededelingen 76-2021 

(integrale wijkaanpak) en 68-2021 (Wijkagenda’s sociaal domein). 

 

9. Vanzelfsprekend houdt het college de raad op de hoogte van de voortgang en relevante 

ontwikkelingen in de wijkaanpak.  

 

10. Net als u ziet het college de bewoners van de wijk als belangrijke partner in de aanpak van 

verschillende (leefbaarheids)vraagstukken. Bij de wijkaanpak zetten we nadrukkelijk in op het 

creëren van betrokkenheid, eigenaarschap en het nemen van verantwoordelijk van bewoners 

in het verbeteren van de leefbaarheid in de wijk. Door het voeren van gesprekken leren we de 



 

inwoner en de leefwereld beter kennen en kunnen we samen met onze partners werken aan 

effectieve oplossingen. Via Roosendaal spreekt, Roosendaal doet experimenteren we met 

verschillende methodieken en manieren om verhalen, ervaringen en ideeën vanuit bewoners 

en professionals om te zetten naar acties en oplossingen.  

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 

 

 


